
 

 

 
 
 
 
 
 

 
U P R A V E N Ý  Z Á P I S  

 
ze zasedání zastupitelstva města, které se konalo ve čtvrtek 10.11.2022 od 15:00 hodin 

ve velkém sále Kulturního domu, nábřeží 1. máje 1605 v Písku 
 

 

Přítomni  

 
26 členů zastupitelstva města (dle presenční listiny) 
 

Omluveni  

 
p. Freiberg 
 

PROGRAM  
 
 
 
 
 

 
1) a) Zahájení, volba ověřovatelů zápisu 

b) Schválení programu jednání 
2) Připomínky občanů 
3) Zřízení výborů 
4) Volba předsedů a členů finančního a kontrolního výboru 
5) Určení rozsahu doby potřebné k výkonu funkce a stanovení náhrad členů 

zastupitelstva města 
6) Stanovení odměn a darů členům výborů a komisí a spolupracovníkům města 
7) Pověření členů zastupitelstva města, kteří budou ve volebním období 2022-2026 

přijímat prohlášení o uzavření manželství 
8) Informace z výborů 
9) Různé, interpelace 
10) Závěr 
 
 

JEDNÁNÍ  

Zveřejněna je upravená verze zápisu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů dle zákona č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních 
údajů, ve znění pozdějších předpisů. 
Písemné materiály k jednotlivým bodům jsou přiloženy k originálu zápisu. Jednání 
zastupitelstva města je vysíláno on-line a je pořizován audio a video záznam. 
 
 
K bodu 1) a) Zahájení, volba ověřovatelů zápisu 
Jednání zastupitelstva zahájil a řídil starosta města JUDr. Ing. Michal Čapek.  



 
stránka 2 (celkem 8) 

Protože se MUDr. Rudolf Tyll nezúčastnil ustavujícího zasedání zastupitelstva a nesložil 
zákonem stanovený slib člena ZM, vyzval jej starosta, aby tak učinil nyní. Slib stvrdil svým 
podpisem a vyřčením slova „slibuji“. 
Starosta dále konstatoval, že zápis z minulého jednání byl řádně ověřen a schválen a 
nepřišla k němu žádná připomínka. Z dnešního jednání se omlouvá p. Freiberg. Dřívější 
odchod nahlásil p. Brož.  
Jako ověřovatele zápisu navrhuje pana Vodičku a Ing. Posekaného. 
 
Usnesení č. 222/22 
1) Zákonem předepsaný slib člena zastupitelstva města složil MUDr. Rudolf Tyll. 
2) Zastupitelstvo města schvaluje jako ověřovatele zápisu z dnešního jednání pana 

Karla Vodičku a Ing. Tomáše Posekaného. 
 
Hlasování č. 1: 
Pro: 25  proti: 0  zdržel se: 0 (v té době přítomných) 
 
 
K bodu 1b) Schválení programu jednání 
MUDr. Tyll – navrhuje zařadit bod Kulturní dům – zajištění dodržení maximální návštěvnické 
kapacity. 
Ing. Čapek – navrhuje tento bod zařadit hned za bod 2) připomínky občanů. 
 
Usnesení č. 223/22 
Zastupitelstvo města schvaluje program jednání se zařazením bodu „Kulturní dům – 
zajištění dodržení maximální návštěvnické kapacity“ jako bod 3). 
 
Hlasování č. 2: 
Pro: 25  proti: 0  zdržel se: 1 
 
 
K bodu 2) Připomínky občanů 
Občanka – upozorňuje na odchyt koček, městská policie používá nesprávný typ klecí, prosí o 
nápravu. 
Ing. Čapek – děkuje za podnět. 
Občan – dotaz, akce revitalizace Husova parku byla odebrána odboru životního prostředí? 
Ing. Trambová – nemá takovouto informaci, není pravdivá. 
Občan – dotaz na rozdělení gescí vedení města? 
Ing. Hofmanová – bude zveřejněno na webových stránkách města. 
 
 
K bodu 3) Kulturní dům – zajištění dodržení maximální návštěvnické kapacity 
MUDr. Tyll – informoval o incidentu na maturitním plese SZŠ. Navrhuje vyřešit otázku, kdo 
bude odpovídat za prodej maturitních lístků na plesy, případně odpovědnost nechat městu. 
Mgr. Kašpar – na zmíněném plese se dožadovalo vstupu do sálu cca 100 lidí, kteří měli 
zakoupené vstupenky. Kapacita sálu však již byla naplněna. Po tomto plese měli schůzku i 
za účasti i p. Nebese (zajišťuje dohled na plesech za dobrovolné hasiče). Koordinátoři plesů 
o situaci vědí a informují studenty. Centrum kultury může zabezpečovat prodej lístků. 
Mgr. Hořánek – nejde o vyhrazenou působnost zastupitelstva města. K projednávané 
záležitosti nemá žádné materiály.  
P. Nebes – byl účasten plesu, doporučuje situaci vyřešit. Šlo o velký dav, který nebylo 
možné zvládnout. Proto byla přivolána i policie. 
JUDr. Průša – již teď je vše v kompetenci ředitele centra kultury. Ředitel je odpovědný za 
provoz. 



 
stránka 3 (celkem 8) 

Mgr. Kašpar – pokud CK prodává vstupenky, bere si 5 % z prodeje vstupného. Letošní 
sezóna je již v běhu, není dobré měnit nyní pravidla. Studenti mají již lístky na plesy vytištěné 
a z větší části i prodané. 
Ing. Trambová – o situaci bude jednat pondělní rada města. 
Ing. Hladík – nelíbí se mu, že nová pravidla by měla platit až příští sezónu. 
MUDr. Tyll – navrhuje usnesení viz níže uvedeno. 
 
Usnesení č. 224/22 
Zastupitelstvo města doporučuje vedení města a Centra kultury přijmout taková opatření, aby 
nedocházelo na všech pořádaných akcích v Kulturním domě k překročení maximální 
kapacity návštěvníků, a to zejména prodejem vyššího počtu vstupenek. 
 
Hlasování č. 3: 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
Zodpovídá:  Ing. Trambová 
 
 
K bodu 4) Zřízení výborů 
Starosta – navrhuje k bodu 2) doplnit slovo „všech“ tj. včetně výborů zřízených na minulém 
jednání zastupitelstva. Informoval o formální úpravě, kde bude majetkový výbor zřízen 
namísto majetkové komise. 
Ing. Krejča – nesouhlasí se zrušením komise pro vzdělávání, navrhuje zřídit tedy výbor. 
Starosta – rada města bude o tomto jednat v pondělí. 
P. Soumar – rada města chce zřídit komisi pro vzdělávání, podnikání a zaměstnanost. 
Ing. Krejča – není nutné zřizovat výbor, když bude komise. 
Starosta – navrhuje usnesení viz níže uvedeno. 
 
Usnesení č. 225/22 
Zastupitelstvo města 
1. zřizuje s účinností od 01.12.2022 do prvního dne voleb do zastupitelstev obcí tyto výbory: 
- majetkový 
- Osadní výbor Hradiště 
- Osadní výbor Nový Dvůr 
- Osadní výbor Purkratice 
- Osadní výbor Semice 
- Osadní výbor Smrkovice 
- Osadní výbor Svatý Václav 
 
2. určuje počet členů všech výborů maximálně 9 
 
3. žádá zástupce jednotlivých stran a hnutí zastoupených v Zastupitelstvu města Písku o 

podání nominací na členy výborů do 20.11.2022 dle přílohy č. 2. 
 
Hlasování č. 4: 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
Zodpovídá:  Mgr. Bc. Hanus 
 
 
K bodu 4) Volba předsedů a členů finančního a kontrolního výboru 
Uvedl starosta. 
Starosta přečetl jednotlivé kandidáty do finančního výboru: 
ANO – Ing. Pavel Švejda 
PRO Písek – Petr Kozel, PhD 
ODS – Jiří Slaný 
Piráti – Ing. Tomáš Posekaný 



 
stránka 4 (celkem 8) 

KDU-ČSL – Ing. Jan Losos 
Vaše volba – JUDr. Josef Knot 
Písek srdcem a rozumem – Bc. Jiří Černý 
KSČM – Martin Vinkler 
Hlas Písku – JUDr. Ondřej Veselý 
Návrhy na předsedu finančního výboru – JUDr. Knot 
Hořánek – navrhuje hlasovat po jménech, nejdříve o členech a poté o předsedovi. 
MUDr. Tyll – každé volební období bylo zvykem, že předseda výborů finančního a 
kontrolního byl člen opozice. Jde o vstřícné gesto. 
 
Hlasování č. 5 – o návrhu Ing. Hořánka - hlasovat jednotlivě. 
Pro: 16  proti: 0  zdržel se: 10 
 
Hlasování č. 6 – Ing. Pavel Švejda 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Hlasování č. 7 – Petr Kozel, PhD 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Hlasování č. 8 – Jiří Slaný 
Pro: 24  proti: 0  zdržel se: 2 
 
Hlasování č. 9 – Ing. Tomáš Posekaný 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Hlasování č. 10 – Ing. Jan Losos 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Hlasování č. 11 – JUDr. Josef Knot 
Pro: 23  proti: 1  zdržel se: 2 
 
Hlasování č. 12 – Bc. Jiří Černý 
Pro: 24  proti: 0  zdržel se: 2 
 
Hlasování č. 13 – Martin Vinkler 
Pro: 23  proti: 0  zdržel se: 3 
 
Hlasování č. 14 – JUDr. Ondřej Veselý 
Pro: 25  proti: 1  zdržel se: 0 
 
Hlasování č. 15 – hlasování o předsedovi z řad členů výboru - JUDr. Josef Knot 
Pro: 10  proti: 2  zdržel se: 14 
 
Nebyl zvolen předseda finančního výboru. 
Ing. Hofmanová – výbor bude svolán vedoucím odboru, než si ze svého středu vyberou 
místopředsedu, který poté bude jednání výboru svolávat do doby zvolení předsedy výboru. 
P. Vodička – odvolává se na středeční schůzku, kdy koalice neměla námitku k navrženému 
předsedovi výboru, přesto nyní hlasuje jinak. 
Ing. Hladík – je členem opozice, ale domnívá se, že vzhledem ke způsobu získání pozice 
zastupitele (byť je to zákonný způsob), nemá silný mandát k tomu, aby mohl být předsedou 
fin. výboru. Umí si představit jiné jméno z opozice např. Jiří Černý. 
JUDr. Knot – včera proběhla schůzka, kde byl na předsedu výboru jediným kandidátem. 
Nominace by se vzdal, kdyby mu bylo sděleno, že s tím koalice nesouhlasí. 
P. Soumar – ke zmiňované schůzce sděluje, že byly převzaty návrhy, poté byly projednány 
v jednotlivých klubech. Nebyla nalezena shoda. 



 
stránka 5 (celkem 8) 

Starosta přečetl kandidáty Kontrolního výboru 
PRO Písek – Ing. Iva Kroupová 
ANO – Bc. Jiří Mužík, Dis 
Piráti – Ing. Michal Horák 
ODS - Bc. Tereza Boháčová 
Vaše volba – Ing. Erik Svoboda 
Písek srdcem a rozumem – Marek Anděl 
KDU-ČSL – Jaroslava Ranglová 
KSČM – Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. 
Hlas Písku – Ing. Pavel Batěk 
 
Hlasování č. 16 – Ing. Iva Kroupová 
Pro: 25  proti: 0  zdržel se: 0 (v té době přítomných) 
 
Hlasování č. 17 - Bc. Jiří Mužík, Dis 
Pro: 25  proti: 0  zdržel se: 0 (v té době přítomných) 
 
Hlasování č. 18 - Ing. Michal Horák 
Pro: 23  proti: 0  zdržel se: 2 (v té době přítomných) 
 
Hlasování č. 19 - Bc. Tereza Boháčová 
Pro: 25  proti: 0  zdržel se: 0 (v té době přítomných) 
 
Hlasování č. 20 – Ing. Erik Svoboda 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Hlasování č. 21 - Marek Anděl 
Pro: 24  proti: 0  zdržel se: 2 
 
Hlasování č. 22 – Jaroslava Ranglová 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Hlasování č. 23 – Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. 
Pro: 23  proti: 0  zdržel se: 3 
 
Hlasování č. 24: – Ing. Pavel Batěk 
Pro: 26  proti: 0  zdrže se: 0 
 
Hlasování č. 25 – předsedou bude p. Marek Anděl 
Pro: 24  proti: 0  zdržel se: 2 
 
Usnesení č. 226/22 
Zastupitelstvo města 
- volí do výboru finančního 

- členy: Ing. Pavla Švejdu 
  Petra Kozla, PhD 
  Jiřího Slaného 
  Ing. Tomáše Posekaného 
  Ing. Jana Losose 
  JUDr. Josefa Knota 
  Bc. Jiřího Černého 
  Martina Vinklera 
  JUDr. Ondřeje Veselého 

Zastupitelstvo města nezvolilo předsedu finančního výboru. 
 



 
stránka 6 (celkem 8) 

- volí do výboru kontrolního 
- - předsedu: Marka Anděla 

- členy:  Ing. Ivu Kroupovou 
   Bc. Jiřího Mužíka, Dis 
   Ing. Michala Horáka 
   Bc. Terezu Boháčovou 
   Ing. Erika Svobodu 
   Jaroslavu Ranglovou 
   Ing. Bc. Miroslava Krejču, CSc. 
   Ing. Pavla Batěka 

 
všechny ode dne zvolení do prvního dne voleb do zastupitelstev obcí. 
 
Zodpovídá:  Mgr. Bc. Hanus 
 
 
K bodu 6) Určení rozsahu doby potřebné k výkonu funkce a stanovení náhrad členů 
zastupitelstva města 
Uvedl starosta. 
Ing. Hofmanová – vysvětlila částku pro neuvolněné členy zastupitelstva města. 
Starosta – navrhuje usnesení viz níže uvedeno: 
 
Usnesení č. 227/22 
Zastupitelstvo města  
 

1. určuje pro období od 10.11.2022 do konce stávajícího funkčního období za dobu 
potřebnou k výkonu funkce neuvolněného člena zastupitelstva města pro účely náhrady 
ušlého výdělku dobu trvání jednání orgánů města (zejména zastupitelstva města, rady 
města, komisí a výborů); tato doba se navyšuje o jednu hodinu pro každý kalendářní den 
jednání jako doba potřebná k cestě na jednání a zpět. 

 

2. stanoví neuvolněným členům zastupitelstva, kteří nejsou v pracovním nebo jiném 
obdobném poměru, na období od 10.11.2022 do konce stávajícího funkčního období 
zastupitelstva náhradu ušlého výdělku paušální částkou 360 Kč za hodinu času 
potřebnou k výkonu funkce neuvolněného člena zastupitelstva. Nejvyšší částka, kterou 
lze jako náhradu výdělku ušlého v souvislosti s výkonem funkce poskytnout v souhrnu 
za kalendářní měsíc, činí 7.200 Kč. Doporučuje se, aby náhrada ušlého výdělku byla 
uplatněna vždy za kalendářní měsíc do konce následujícího měsíce, přičemž úhrada 
bude provedena na základě faktury vystavené zastupitelem.  

 

3. stanoví, že členovi zastupitelstva obce náleží v souvislosti s výkonem jeho funkce 
cestovní náhrady ve výši a za podmínek stanovených právními předpisy platnými pro 
zaměstnance obce. Jako místo pravidelného pracoviště člena zastupitelstva pro účely 
cestovních náhrad se stanoví město Písek.  

 

4. stanoví, že podmínky pro poskytování a výši cestovních náhrad, zejména dobu a místo 
nástupu a ukončení cesty, místo plnění úkolů, způsob dopravy a ubytování, určuje 
členům zastupitelstva obce před zahájením pracovní cesty písemně starosta, starostovi 
určuje podmínky pro poskytování a výši cestovních náhrad písemně první 
místostarostka. 

 
Hlasování č. 26: 
Pro: 25  proti: 0  zdrže se: 0 (v té době přítomných) 
Zodpovídá:  Mgr. Bc. Hanus 
 
 



 
stránka 7 (celkem 8) 

K bodu 7) Stanovení odměn a darů členům výborů a komisí a spolupracovníkům města 
Ing. Hofmanová – vysvětlila částky uvedené v materiálu. 
P. Soumar – chce důstojné ohodnocení této práce. Navrhuje zachovat vyplácení fin. 
prostředků za jednotlivé účasti v komisích a výborech. Sekretáři by měli rovněž dostat 
adekvátní odměnu, navrhuje 1.000 Kč za účast, odměnu pro předsedy 1.000 Kč, členové 
600 Kč. Odměna je vyplácena občanům, kteří nejsou členy zastupitelstva města. 
Mgr. Hořánek – navrhuje rovněž zachovat, že vždy po ročním fungování komisí a výborů 
bude předložen materiál o účasti členů. 
P. Soumar – budou se vždy vyzývat politické strany, aby případně nahradili členy, kteří se 
nemohou z jakéhokoliv důvodu zúčastňovat komisí a výborů. 
 
Hlasování č. 27 o návrhu p. Soumara viz níže uvedeno: 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 228/22 
Zastupitelstvo města  
 

1. rozhodlo o peněžitých plněních za výkon funkce členů výborů a komisí s účinností od 
10.11.2022 do prvního dne voleb do zastupitelstev obcí – za jednu účast: 
 
odměna pro předsedy výborů, kteří nejsou členy zastupitelstva města  1.000 Kč 

odměna pro členy výborů, kteří nejsou členy zastupitelstva města              600 Kč 

odměny pro předsedy komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva města     1.000 Kč 

odměny pro členy komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva města         600 Kč 
 
2. rozhodlo o poskytnutí peněžitých darů spolupracovníkům města s účinností od 

10.11.2022 do prvního dne voleb do zastupitelstev obcí – za jednu účast: 
 

peněžitý dar pro sekretáře (případně jejich zástupce) výborů a komisí    1.000 Kč. 
 
Hlasování č. 27: 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
Zodpovídá:  Ing. Votýpka 
 
 
K bodu 8) Pověření členů zastupitelstva města, kteří budou ve volebním období 2022-
2026 přijímat prohlášení o uzavření manželství 
Ing. Posekaný – na výzvu odpovídá, že zatím nechce oddávat. 
Starosta – navrhuje usnesení viz níže uvedeno: 
 
Usnesení č. 229/22 
Zastupitelstvo města bere na vědomí, že prohlášení snoubenců, vstupujících spolu do 
manželství, přijímá: 
- JUDr. Ing. Michal Čapek, starosta 
- Ing. arch. Petra Trambová , 1. místostarostka 
- MUDr. Michal Přibáň, 2. místostarosta 
- Josef Soumar, 3. místostarosta 
 
a pověřuje k přijímání prohlášení snoubenců, že spolu vstupují do manželství, tyto členy 
zastupitelstva města: 
- Ing. Petra Hladíka 
- Mgr. Ing. Jiřího Hořánka 
- Josefa Keclíka 
- Martina Lance, DiS. 
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- MUDr. Michala Turka 
- Lukáše Nebese. 
Hlasování č. 28: 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
Zodpovídá:  Ing. Votýpka 
 
 
K bodu 9) Informace z výborů 
Uvedl starosta.  
Ing. Hofmanová – jde o informativní materiál. 
Starosta – ukončil rozpravu. Navrhuje usnesení viz níže uvedeno: 
 
Usnesení č. 230/22 
Zastupitelstvo města projednalo informaci z jednání výborů zastupitelstva. 
 
Hlasování č. 29: 
Pro: 26  proti: 0  zdržel se: 0 
Zodpovídá:  Ing. Votýpka 
 
 
K bodu 10) Různé, interpelace 
MUDr. Tyll – upozorňuje na dezolátní stav laviček na nábřeží. 
P. Soumar – byla navýšena částka na opravu laviček pro správce Městské služby. 
MUDr. Tyll – bylo v plánu, že se postaví další dvě lavičky věnované významným 
osobnostem. Dále se dotazuje na zveřejnění koaliční smlouvy. 
Ing. Čapek – koaliční smlouva je veřejná a bude zaslána. 
Ing. Trambová – datum realizace dalších laviček bude na jaře – lavička bude p. Ševčíka. 
MUDr. Tyll – dále navrhuje u laviček připevnit informativní cedule. 
P. Soumar – setkání všech zastupitelů je naplánováno na 21. 11., kde budou předány 
základní informace o územním plánování a o rozpočtu. Půjde o rozpočet r. 2023. 
 
 
K bodu 11) Závěr 
 
Starosta ukončil jednání zastupitelstva města v 16:17 hodin. 
 
 
 

p. Karel Vodička Ing. Tomáš Posekaný 

ověřovatel zápisu ověřovatel zápisu 

V Písku dne: V Písku dne: 

 
 
 

JUDr. Ing. Michal Čapek 

starosta města 

V Písku dne: 

 

Zapsala: Lenka Hosnedlová  

 


